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Protokół z XXI sesji Rady Gminy Poświętne z dnia
16 grudnia 2009r.

 

Protokół  Nr XXI//09

z  Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia  16 grudnia   2009 r.

Ad.1

XXI zwyczajna Sesja  Rady Gminy Poświętne  odbyła  się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem,   obrady otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy  -  Bogusław Ulejczyk  -  powitał   przybyłych  na  posiedzenie  radnych,  Wójta  Gminy   -  Jana  

Cymermana, radcę prawnego – Grzegorza  Bartnika,  sekretarz gminy, skarbnik gminy,  oraz wszystkie osoby obecne  na sali

obrad, stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest 13 radnych , co stanowi kvorum do

podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.   ( listy  obecności  stanowią  załączniki do protokołu  )

Nieobecny   radni   Sylwester  Niźnik  i   Jan Stępień.

Ad.3

Następnie przewodniczący  przedstawił proponowany   porządek obrad ;

1.    Otwarcie sesji.
2.    Przyjęcie  porządku  obrad sesji.
3.    Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy.
4.    Podjęcie uchwały w  sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.
5.    Podjęcie  uchwały w sprawie  zmiany uchwały  Nr XVIII/102/09 Rady Gminy  Poświętne  z dnia 28 kwietnia 2009r.  w

sprawie zaciągnięcia  długoterminowego kredytu ze środków  Banku Ochrony Środowiska  SA z przeznaczeniem na
inwestycję „Budowa  sali sportowej wraz z  łącznikiem w Cygowie”.

6.    Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia  budżetu gminy  na  rok 2010.
7.    Informacja  o stanie  realizacji zadań oświatowych  w szkołach  prowadzonych przez Gminę  Poświętne  w roku

szkolnym  2008/2009.
8.    Informacja  wójta  o złożonych  oświadczeniach majątkowych    zgodnie  z art. 24h ust.12 ustawy  z dnia 8 marca  1990

r. o samorządzie gminnym.
9.    Informacja  przewodniczącego rady gminy  o złożonych  oświadczeniach majątkowych    zgodnie  z art. 24h ust.12

ustawy  z dnia 8 marca  1990 r. o samorządzie gminnym.
10.  Podjęcie uchwały w sprawie  stanowiska  Rady  dotyczącego  modernizacji  dróg wojewódzkich  634 i 631.
11.  Zajęcie stanowiska w sprawie  założenia  i uruchomienia  przedszkola  w Międzylesiu.
12.   Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/64/04 Rady Gminy w Poświętnem dnia 22 marca 2004r. w sprawie

ustalenia  liczby  punktów  sprzedaży  napojów  zawierających  powyżej  4,5%  alkoholu  (  z  wyjątkiem  piwa)
przeznaczonych  do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc
sprzedaży  i  warunków  sprzedaży  napojów  alkoholowych  na  terenie  Gminy  Poświętne,  zmieniona  uchwałą   Nr
XXIII/138/07 z dnia 29 czerwca  2007r   i uchwałą  Nr VI/24/06 z dnia 30 marca 2006r.

13.   Podjęcie  uchwały   w  sprawie   uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki   i  Rozwiązywania   Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania  Narkomanii w Gminie  Poświętne na 2010 rok.

14.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Poświętne            i zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rady Gminy  Poświętne.



15.  Wnioski i interpelacje.
16.  Zamknięcie sesji.

oraz zaproponował   przeniesienie  pkt  7 na pkt.  3a,   a w miejsce pkt 7  wprowadzić  podjęcie uchwały w  sprawie 
zatwierdzenia  „ Planu  odnowy miejscowości Wola Cygowska  na lata  2009-2015” – następnie przewodniczący poddał   pod
głosowanie  zaproponowane zmiany , które zostały przyjęte jednogłośnie , oraz  cały  porządek obrad po zmianach, który  został
przyjęty jednogłośnie ( głosowało 13 radnych )

 
Ad.3

Protokół XX Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu, wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są uwagi do

protokołu”   nie zgłoszono  żadnych  uwag, przewodniczący  poddał pod  głosowanie  protokół   z XX  Sesji Rady Gminy, który

radni  przyjęli   jednogłośnie. ( głosowało 13 radnych )

Ad.3a

Kierownik  referatu oświaty  - Elżbieta  Kruszewska stan realizacji zadań za  rok szkolny 2008/2009 ( sprawozdanie stanowi

załącznik do niniejszego protokołu )

Bogdan Świadek -  radny  zwrócił się  do Pań dyrektorek szkół z terenu gminy  dlaczego jest tak duży spadek poziomu 

nauczania , odnosząc się do  wyników  sprawdzianów w kl. VI               i gimnazjum.

Gabriela Wilczak-  dyrektor szkoły  Nowych Ręczajach  - nie ma recepty  na to żeby  osiągnąć takie wyniki .

Alicja  Ryńska – dyrektor szkoły w  Zabrańcu  - wcale  te wyniki nie są  aż tak  niskie, są podobne  do średniej krajowej.

Hanna  Kielczyk  - dyrektor szkoły  w  Poświętnem  -  jestem  dyrektorem  największej szkoły na terenie gminy,  najwięcej 

uczniów uczy się w mojej szkole, są  duże  problemy z motywacją do pracy, miałam  1 ucznia, który uzyskał  maksymalną liczbę 

punktów, ale  też takich, którzy mieli poniżej  10 punktów  nawet 2 punkty . Dzieci mają problemy z ortografia, matematyką,

 ogólnie mówiąc wszystkie dzieci  mają problemy z nauką. Wszyscy jesteśmy rodzicami,  czy możemy stwierdzić że nasze 

dzieci  czytają  chociaż  0,5 godziny  dziennie, również  rodzice  muszą sprawdzać i pilnować  własnych dzieci, muszą  zadziałać

wszystkie czynniki, żeby były  dobre efekty.

Edyta Ludwiniak – dyrektor szkoły w   Wólce  Dąbrowickiej  - stwierdziła że, coraz  mniej  czasu rodzice  poświęcają swoim

dzieciom.

Adam  Zieliński  - radny  moim  zdaniem  problem jest w tym, że  dzieci nie mają przygotowania przedszkolnego, często w

rodzinach rodzice  nie pracują z dziećmi.

Bogusław Ulejczyk  - przewodniczący rady gminy -  kiedyś  nauczyciele  zadawali czytanie  lektur, czy  teraz tak jest.

Agnieszka  Pasieczna -  dyrektor gimnazjum   powinniśmy się  zastanowić nad tym jak przyciągnąć  tych uczniów, którzy

uzyskują dobre  wyniki  w szkole podstawowej a idą  do gimnazjum w  innych gminach.

Wójt Gminy -  proszę nie traktować tego jak napaść na szkołę, chodzi nam o to żeby  zrobić coś, żeby dorównać  szkole w 

Nowych  Ręczajach.  Niepokoi   mnie   sukcesywny   spadek  wyników.  Myślę,  że   niedługo  nie  będzie  problemu  z  salą

gimnastyczną,  będą  dobudowane sale lekcyjne, oglądałem  sale gimnastyczną  w Dąbrówce , owszem sala jest, ale dzieci

muszą wyjść  na zewnątrz, żeby do niej dojść,  nie można  składać wszystkiego  na to, że jest słaby zasób lokalowy, trzeba 

rozmawiać z rodzicami, zgadzam się z p. dyrektor że nauczyciel wszystkiego nie załatwi.

Bogdan Świadek   - radny zwrócił uwagę na  bardzo małą obsługę administracyjną w szkole w Zabrańcu.

Ad.4



Maria Staszewska  - Skarbnik Gminy  omówiła  projekt  uchwały w sprawie   wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2009 r. stwierdzając że na podstawie  wniosku Ministra Edukacji Narodowej z dnia 19.11.2009 r.   decyzją Ministra Finansów 
zwiększona została część subwencji  oświatowej o kwotę 16 911 zł ze środków rezerwy części oświatowej. Ponadplanowe
dochody z tytułu zezwoleń na sprzedaż  napoi alkoholowych w kwocie  12 000 zł zostały przeznaczone na wydatki – związane z
przeciwdziałaniem alkoholowym.    Na  podstawie  analizy  potrzeb  i  zrealizowanych  wydatków dokonano  zmian  w  planie
wydatków dz. 010, 400, 600, 750, 754, 757, 801, 851, 852, 854 i 900.Z prognozy długu został wycofany kredyt w kwocie
3 000 000 zł w tym: 2 000 000 zł na „Budowę sali sportowej wraz z łącznikiem w Cygowie” dz. 801,  550 000 zł „ Budowa sieci 
wodociągowej wraz z przyłączami w gminie Poświętne” dz. 400  i 450 000 zł „ Projekt i budowa  stacji  uzdatniania wody w
gminie Poświętne”.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w  sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.  który został przyjęty  13

głosami za( głosowało 13 radnych)

UCHWAŁA   Nr  XXI//119/09

Ad.5

Skarbnik  gminy  Maria Staszewska  - omówiła uchwałę w sprawie  zaciągnięcia długoterminowego kredytu  ze środków  Banku

Ochrony Środowiska  SA z przeznaczeniem na inwestycję  „Budowa Sali  sportowej  wraz z łącznikiem  w Cygowie” informując

że  środki  z przyznanego  kredytu  nie zostały  wykorzystane w 2009r. trzeba wprowadzić uchwałę zmieniając , która dotyczy

daty rozpoczęcia  spłaty  kredytu tj. od dnia 1 lipca  2010r.  do końca  października 2018r oraz daty spłaty odsetek  od 1

stycznia  2010 do końca października  2018 r. 

Przewodniczący  - odczytał omówioną uchwałę  która została przyjęta  jednogłośnie 13  głosami  za. ( głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI//120/09

Ad.6

Skarbnik Gminy  - Maria Staszewska   odczytała   opinię  regionalnej izby  obrachunkowej w Warszawie  w sprawie  wydania 
opinii  o przedłożonym  przez Wójta  Gminy Poświętne  projekcie  uchwały budżetowej Gminy Poświętne na 2010r  wraz z
informacją o stanie  mienia  komunalnego  i objaśnieniami  oraz  możliwości  sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego
w  tym projekcie i prawidłowości dołączonej do tego projektu prognozy  kwoty długu stwierdzając  ze jest  to opinia  pozytywna .
( opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Wójt Gminy – stwierdził że w  roku 2010  chcemy oddać do użytku  salę sportową  przy  szkole w Poświętnem,  ogłoszony
zostanie  przetarg  na stację uzdatniania wody w Kielczykowiźnie.

Przewodniczący  odczytał  uchwałę w sprawie   uchwalenia  budżetu gminy na 2010r. który przez  radnych został przyjęty
jednogłośnie 13 głosami  za. ( głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI//121/09

Ad.7

Przewodniczący przedstawił  uchwałę w sprawie  zatwierdzenia  „Planu odnowy  miejscowości  Wola Cygowska  na  lata

2009-2015, którą radni przyjęli jednogłośnie.              ( głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI//122/09

Ad.8

Wójt Gminy odczytał  informację o złożonych  oświadczeniach   majątkowych złożonych przez  pracownik  gminy oraz przez

dyrektorów  jednostek  organizacyjnych. ( informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Ad.9

Przewodniczący  odczytał  informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych i  zwrócił się do radnego  Niźnika



( nieobecny  na sesji ) czy  w  złożonym  oświadczeniu majątkowym za 2008r.  wykazał  dochód  uzyskany  za remont dachu 

kościoła  i plebanii w Poświętnem oraz odczytał informację Wojewody Mazowieckiego o złożonych oświadczeniach przez wójta

gminy i przewodniczącego rady gminy – ( informacje stanowią   załączniki do  niniejszego protokołu )

Ad.10

Radca  prawny  - jest to uchwała intencyjna w sprawie  stanowiska Rady   do Marszałka   Województwa Mazowieckiego  o

podjęcie  zdecydowanych działań w celu przyśpieszenia  modernizacji   dróg 634 i 631,  nas interesuje droga 634, która

praktycznie nie ma szans przejścia.

Uchwałę  radni przyjęli  jednogłośnie.  ( Głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI/123/09

Ad.11

Przewodniczący   odczytał pismo  mazowieckiej fundacji  pomocy  społecznej  „Rodzina” która zwraca się z  chęcią założenia  

przedszkola  niepublicznego, w  naszej gminie. ( pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Przedstawiciel  fundacji  - poinformowała, że fundacja  chciałaby żeby  do przedszkola  chodziły dzieci w wieku 3 do 5 lat w tym

dzieci  niepełnosprawne, a przedszkole  byłoby otwarte w godzinach uwzględniających czas pracy  rodziców.

Stanisław Laskowski – radny  podzielam  zdanie  fundacji, pomieszczenia w szkole są  tylko potrzebne są fundusze.

Adam Zieliński  - radny   zapytał  czego  państwo  oczekuje od  gminy  i jakie będą  koszty.

Elżbieta  Kruszewska  - kierownik referatu  oświaty – powiedziała pani że chcecie pomoc  otworzyć przedszkole , czy złożyć 

wniosek o środki finansowe. W  budynku w  Międzylesiu potrzebna jest  adaptacja   tego  budynku do potrzeb przedszkola

Radca prawny -   czyli miało to być  przedszkole  publiczne z partnerstwem fundacji,

Przedstawiciel  fundacji -  w piśmie  wskazaliśmy że będzie to przedszkole  niepubliczne, ale  okazało się  że będzie potrzebna

umowa partnerska.

Wójt Gminy -  poprosił o skonkretyzowanie oferty, ile my  musielibyśmy  dołożyć i przesłanie jej do urzędu gminy swojej  oferty.

Ad.12

Przewodniczący  odczytał    uchwałę  w   sprawie  zmiany   dotyczącej   ilości  punktów sprzedaży  napojów  alkoholowych

  przeznaczonych do spożycia poza  miejscem  sprzedaży  z „19” na „20” na terenie gminy, uchwala  została  przyjęta 12

głosami za, przy 1 głosie  przeciwnym .

UCHWAŁA   Nr  XXI/124/09

Ad.13

Grażyna   Prostko  –  zastępca  przewodniczącej  GKRPA  omówiła   Gminny   Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania   Problemów 

Alkoholowych  na 2010.

Tadeusz Paź  sołtys wsi  Międzypole – zapytał czy były informacje odnośnie  narkotyków w szkołach.

Radca Prawny  - program  zmierza do tego żeby wyeliminować takie sytuacje.



Grażyna  Prostko  -  przyjmujemy tę uwagę, będziemy współpracować  z panią   dyrektor gimnazjum w tej sprawie.

Przewodniczący  odczytał  uchwałę  w tej sprawie , który został  przyjęty  jednogłośnie (głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI/125/09

 

Ad.14

Radni jednogłośnie przyjęli plan   pracy Rady Gminy Poświętne  i zatwierdzili plany pracy Komisji Rady Gminy  Poświętne. (

głosowało 13 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XXI/126/09

  

Ad.14

Tomasz Witowski  - sołtys wsi Laskowizna  -  podziękował  Wójtowi i  radnemu za wykonanie drogi  Laskowizna  i Tuł  oraz 

zwrócił się z prośba żeby w 2010r,  dokończyć  drogę w Laskowiźnie przez  wieś  i poprawienie  przepustu na terenie Cygowa (

na drodze  do Laskowizny ).

Witold Rosłon – sołtys wsi Józefin –  jeszcze raz podziękował wybudowanie tej samej drogi  radnym , tym którzy pomagali i tym

co nie byli za ale nie przeszkadzali.

Tadeusz Paź –   sołtys  wsi Międzypole -podziękował  za założenie oświetlenia  ulicznego  w Międzypolu.

 

Ad.16

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady Gminy  Bogusław  Ulejczyk dokonał zamknięcia  XXI  Sesji Rady  Gminy

w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w   obradach.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała :

Hanna Siwak                                                                                         

Przewodniczący Rady Gminy

/-/       Bogusław  Ulejczyk
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